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Europaudvalget har i brev af 17. september 2021 stillet mig føl-

gende spørgsmål (EUU alm. del), som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL). 

Spørgsmål nr. 290: 

Ministeren bedes redegøre for, med hvilken begrundelse bybaner 

er inkluderet i jernbanelovens anvendelsesområde, jf. jernbanelo-

vens § 2, idet spørgeren bemærker, at dette ligger uden for anven-

delsesområdet af direktiv 2012/34/EU om oprettelse af et fælles 

europæisk jernbaneområde, jf. artikel 2, stk. 1 og 3. 

Svar: 

Der henvises til svar på EUU spørgsmål nr. 289. 

Det bemærkes derudover, at bybaner er inkluderet i jernbanelo-

vens anvendelsesområde, idet Jernbaneloven regulerer andet end 

de bestemmelser, der er implementeret med afsæt i direktiv 

2012/34/EU om oprettelse af et fælles europæisk jernbaneområde.  

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 
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